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Jacek Chrulski
Burmistrz

Czarnej Białostockiej
INTERPELACJA

Dokonałem przeglądu stanu nawierzchni ulic osiedla Tartacznego.
Natychmiastowej naprawy wymagają ulice Gołębia i Kosińskiego od strony ul.
Łąkowej. Pozostałe fragmenty dróg są w stanie średnim, jednak niebawem będą
wymagać kolejnej gruntownej naprawy.
OsiedleTartaczne rozwija się dynamicznie. Zdaniem mieszkańców ,które w pełnym

wymiarze popieram należałoby dołożyć wszelkich starań, aby szutrową nawierzchnię
ulic, w sposób systematyczny, wymieniać na utwardzoną. Ustawiczna naprawa
nawierzchni ulic pochłania niebagatelne nakłady finansowe, a więc racjonalnym
rozwiązaniem byłaby kostka brukowa lub nakładka bitumiczna.
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